
کمیته نظام اعتباربخشی ملی جلسه  هفتمین  صورتجلسه
 و تدوین استانداردهای آموزشی

 

 30/5/1402 خنداردهای آموزشی روز دوشنبه مورو تدوین استا ملی اعتبار بخشینظام جلسه کارگروه هفتمین 

 گردید. تشکیل ظهر 12راس ساعت آمایشی،  10ای کلان منطقه هبا حضور نمایندگان محترم دانشگاه

  

 حاضرین در جلسه:

  (یو سلامت اجتماع یکشاورز )دانشگاه علوم توانبخش نایس دکترآقای 

  تهران( و خدمات بهداشتی و درمانی  ی)دانشگاه علوم پزشک یعبادت میدکتر نسخانم 

 ( ییرجا دیقلب و عروق شه یو درمان یقاتیتحق یفرد )مرکزآموزش یائیدکتر محسن ض یآقا 

  ارتش( و خدمات بهداشتی و درمانی یانشگاه علوم پزشکد) ساناز زرگر دکترخانم 

  ی(بهشت دیشه ی و خدمات بهداشتی و درمانی)دانشگاه علوم پزشک یبلورد دکتراکبرآقای 

  موسسه انتقال خون( یرنجبر کرمان مهیفه دکترخانم( 

 دانشگاه شاهد( آقای دکتر محمد حسین احمدی( 

 :جلسه غایبین

  ا... الاعظم عج( هیبق ی و خدمات بهداشتی و درمانی)دانشگاه علوم پزشک یریم ریام دکترآقای 

 مدرس( تی)دانشگاه ترب یدکتر شاداب شاه عل خانم 

 (رانیپاستور ا توی)انست یزیخانم دکتر معصومه عز 

 

عملکرد کمیته نظام ملی اعتباربخشی و تدوین  خصوص در گزارشی در ابتدای جلسه خانم دکتر نجومی

 ارسال شده بود ارائه دادند. وزارتخانهآمایشی و  10استانداردهای آموزشی که جهت تهیه کتاب به کلان منطقه 

ی و تدوین استانداردهای های جدید ارسال شده جهت کمیته نظام اعتباربخشی ملّدر خصوص شاخص

با توجه به زمان بر بودن تصویب و اجرای ی اعتباربخشی مقرر شد کمیسیون ملّجلسه اخیر  و پیروآموزشی 

 مورد بررسیای موسسهو ای برنامه آموزشی و درمانی، مراکزاعتباربخشی شاخص های  "فعلا  ،برنامه عملیاتی

 .قرار گیرد و ارزیابی

  



 نظرات اعضای کمیته: 
 

 :آقای دکتر اکبر بلوردی

  باشد.ای مشخص نمیبیشتر دانشگاهی است و نحوه همکاری منطقهها شاخص 

  درخصوص قطع بودجه آموزشی در صورت عدم تائید  در قسمت مصادیق اقدامات اصلاحی

 شود. قطعها تخصیص داده نشده که به بیمارستان  آموزشی بودجه ،صلاحیت آموزشی

 :آقای دکتر محسن ضیائی فرد

  ،در خصوص قطع بودجه آموزشی در صورت عدم تائید صلاحیت آموزشی با فرض وجود بودجه

کند قطع بودجه نه تنها مشکلی را حل نمی بوده وبه اقدام اصلاحی دارد نیازمند بودجه  نیازجایی که 

 بلکه مشکل را دو چندان خواهد کرد.

 

 تصمیمات جلسه: 

 ،در دانشگاه مربوطه های فوقبرای هر یک از نقایص موجود در برنامهها نمایندگان محترم دانشگاهمقرر شد 

و بررسی  مورد بحثبعنوان یک اتاق فکر  این کمیته در جلساتای بصورت دوره وبرنامه عملیاتی نوشته شده 

 قرار گیرد.

 

 


